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Požadavek FC Vysočina Jihlava mlá-
dež (FCVM) navýšit dotaci od měs-
ta kvůli energiím o 1,2 milionu korun 
překvapil některé městské zastupitele. 

Náměstek primátora Richard Šedi-
vý (ANO) uvedl, že si k žádosti nechal 
předložit výsledovku za rok 2023 a 
další podklady, aby mohl posoudit, 
jestli je žádost relevantní. 

„Z těchto podkladů vyplývá skutečný 
nárůst nákladů na elektrickou energii o 
44 % a za plyn o 57 % oproti roku 2023. 
Z toho důvodu jsme se rozhodli této 
žádosti alespoň částečně vyhovět,“ infor-
moval náměstek s tím, že předkládá 

ke schválení navýšení dotace o jeden 
milion korun. 

Náměstkovo vysvětlení však neu-
spokojilo opozičního zastupite-
le Daniela Škarku (PiFo). V disku-
si argumentoval, že v roce 2024 cena 
energií nerostla. 

Divil se, proč nárůst spolek neuvedl 
do původní žádosti o dotaci tak, aby 
u� nancoval celý rok. „Argumentace, 
že v roce 2024 šly energie nahoru, nám 
nepřijde úplně dostatečná,“ podotkl 
Škarka. 

Podle Šedivého měl spolek pro rok 
2023 ceny energií za� xované, ale pro 

letošek už ne. „Proto ten nárůst,“ rea-
goval náměstek.  

Primátor města Petr Ryška (ODS) 
uvedl, že FCVM byl jediným subjek-
tem, kterému město před dvěma lety 
nezvyšovalo dotaci na provoz díky 
tomu, že měl za� xované ceny energií. 

„Slíbili jsme jim, že až dojde � xace, tak 
jim to navýšíme. Žádali o vyšší částku 
už do rozpočtu a my jsme jim řekli, že to 
doplníme až v průběhu roku, jak se bude 
situace vyvíjet,“ dodal Ryška. 

Navýšení dotace o jeden milion 
FCVM zastupitelé nakonec schválili 
jednomyslně.  -pab- 

U Spartaku 
se propadá kanál

Ještě v letošním roce začnou v Jihlavě 
práce na rekonstrukci dvou kanaliza-
cí. Novinářům to na tiskové konferen-
ci oznámil primátor města Petr Ryška 
(ODS). V Popicích dojde k dostavbě 
kanalizace. „Na stávající řad se to pro-
dlouží a svede se do rybníčku. Teď to tam 
teče škarpou a vrchem. Máme vítěze a 
předá se mu staveniště a začne se na tom 
dělat,“ informoval primátor.  

Akci město vysoutěžilo za více než 
čtyři miliony korun s DPH. Další opra-
va se chystá v Erbenově ulici u Spar-
taku, kde se propadá kanalizace. „Tam 
jsme také schválili vítěze výběrového říze-
ní, který to tam udělá za necelý milion,“ 
dodal Ryška.   -pab-

Ceny energií klesají, 
někomu však přesto rostou

Veselé Vánoce 
a šťastný nový rok

PF 2025

Děkuji, že s námi budete i v roce 2025 spolupracovat 
na vytváření ještě hezčí a přívětivější Jihlavy.

Petr Ryška, primátor Jihlavy


